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 KSiLP. V.0012.9.2014 

 

 

 

PROTOKÓŁ  NR 50-9/2014 
z  nadzwyczajnego posiedzenia  

Komisji  Samorządu i Ładu Publicznego  Rady Miasta Gdańska, 
które  odbyło  się    16 czerwca  2014 r.   

 
Posiedzenie Komisja  rozpoczęła o  godzinie 15,30. 
 
Obecność: wg załączonej listy obecności, która  stanowi załącznik Nr 1  do niniejszego 
protokołu. 
 

Na  stan 7 (siedmiu) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło  7 (siedmiu), czyli było 
quorum  do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

Radny Marcin Skwierawski  - przewodniczący Komisji  - powitał  zebranych,  stwierdził 
quorum oraz  zapoznał z porządkiem posiedzenia. Do Komisji wpłynął projekt  uchwały  w 
sprawie  ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów  z dróg publicznych, stref 
zamieszkania, stref ruchu i za przechowywanie tych pojazdów - druk nr 1316.  
Zaproponowałbym   ten  projekt  uchwały   omówić w  punkcie  1.  
Proponowany  punkt  3 chciałbym uszczegółowić w następujący sposób : 
• Punkt 3a  -  podjęcie  uchwały  w sprawie zmian w Statucie Miasta Gdańska; 
• Punkt 3b -  przyjęcie 34-ch  projektów uchwał zmieniających  statuty jednostek 

pomocniczych; 
• Punkt 3c – przyjęcie projektu uchwał w sprawie  przeprowadzenia  konsultacji 

społecznych w sprawie zmian statutów jednostek pomocniczych. 
Pozostałe punkty  porządku bez zmian.  
Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tak zaproponowanego porządku obrad? 

• Za 4 głosy, jednogłośnie.  
 

Przyjęty porządek  posiedzenia  
 

1. Opiniowanie projektu uchwały  w sprawie  ustalenia wysokości opłat za 
usuwanie pojazdów  z dróg publicznych, stref zamieszkania, stref ruchu i za 
przechowywanie tych pojazdów - druk nr 1316.  

 

2. Zapoznanie się pismem Wojewody  Pomorskiego – Wydział Nadzoru i Kontroli 
z  dnia 2.06.2014r.  dotyczącym  statutów jednostek pomocniczych. 

 

3. Wykonanie zaleceń  nadzoru Wojewody Pomorskiego. 
• 3 A -  przyjęcie projektu uchwały w sprawie projektu zmian Statutu 

miasta Gdańska.  
• 3 B  - przyjęcie 34 projektów uchwał  w sprawie projektu zmiany 

statutów jednostek pomocniczych.  
• 3 C -  przyjęcie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia z 

mieszkańcami Miasta Gdańska konsultacji w sprawie zmian statutów  
dzielnic. 
  

4. Sprawy bieŜące, wolne  wnioski,  korespondencja.  
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PUNKT  1 
Opiniowanie projektu uchwały  w sprawie  ustalenia wysokości opłat za usuwanie 
pojazdów  z dróg publicznych, stref zamieszkania, stref ruchu i za przechowywanie 
tych pojazdów - druk nr 1316.  
 
Sprawa: BRMG-S.0006.189.2014 -  Oryginał projektu uchwały  znajduje się przy  

protokole  z czerwcowej  sesji  Rady Miasta  Gdańska.   
 

W imieniu  wnioskodawcy przedmiotowy  projekt uchwały   omówił  Pan Tadeusz Bukontt – 
Dyrektor Wydziału  Bezpieczeństwa  i Zarządzania. Powiedział między innymi, Ŝe zmiana 
ta jest konsekwencją zmiany  ustawy o ruchu  drogowym, która  mówi, Ŝe  rada powiatu, 
ustala corocznie  uchwałą wysokość opłat  za  usuwanie pojazdów. Ostatnia taka  uchwała  
była podjęta  w roku 2011. My zmieniamy jeden element tej uchwały, a mianowicie kwotę, 
za dojazd i odjazd  holownika bez usuwania pojazdów. Przypomnę, Ŝe w roku 2011 było  to 
308 złotych, w roku 2013 obniŜono  do 100 zł. Liczyliśmy na to, Ŝe jak będzie tylko 100 
złotych, to kaŜdy obywatel zapłaci  to 100 złotych, ale okazało się, Ŝe nikt nie zapłacił  i w 
związku z tym prowadzimy postępowania administracyjne. Takich spraw miesięcznie jest  
24. Wyjazd  holownika    kosztuje  90 zł. W związku z  tym proponujemy  zmianę uchwały i 
zmianę tej kwoty na 200 zł. wynika to z czystego rachunku ekonomicznego 
administracyjnych działań w Urzędzie. 
Drugim elementem, który jest  wykreślony całkowicie z poprzedniej uchwały,  to”pilotaŜ 
samochodów cięŜarowych z miejsc zatrzymania na parkingi strzeŜone”. Takie sytuacje się 
nie zdarzają, w związku z tym usunęliśmy ten zapis, wprowadzając  nowy  element 
„pojazd  przewoŜący materiały niebezpieczne”. Odholowanie  takiego samochodu  to koszt 
180 zł.  Pozostałe  zapisy   pozostają  jak w obecnie obowiązującej uchwale z 2011 roku.    
 

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji  
Jest  to  uchwała  typowo techniczna i jeśli nie ma pytań  to przystępujemy do głosowania. 
Kto z Państwa  radnych jest za pozytywny zaopiniowaniem  omówionego projektu  uchwały 
a zawartego  w druku nr  1316. 
 

Za  pozytywnym  zaopiniowaniem oddano 5 głosów, 0 przeciwnych i 0  wstrzymujących się.  
Opinia Nr 50-9/119-14/14 
 

PUNKT 2 
 

Zapoznanie się pismem Wojewody  Pomorskiego – Wydział Nadzoru i Kontroli z  dnia 
2.06.2014r.  dotyczącym  statutów jednostek pomocniczych. 
 
Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji  
Nadzór Wojewody wnikliwie przeanalizował statuty jednostek pomocniczych, które Rada 
Miasta Gdańska  uchwaliła  w kwietniu br. Wojewoda  wyraził pogląd, Ŝe  kilka zapisów 
moŜe budzić wątpliwości co do zgodności z prawem. Uchwały w sprawie uchwalenia 
statutów zostały opublikowane i weszły juŜ  w Ŝycie. Natomiast, Ŝeby nie było wątpliwości, 
to proszę Komisję o dokonanie  drobnych   korekt w statutach. Wojewod w swoim  piśmie  
do Rady zwrócił uwagę  na następujące kwestie: 
W Statucie Rady Miasta Gdańska w § 64 jest pewna wewnętrzna sprzeczność, a mianowicie 
ust. 1 jest sprzeczny z ust. 2. Ustęp 1 mówi, Ŝe zasady  i tryb wyborczy mogą być 
regulowane  odrębną uchwałą, a  w  ust. 2 było to wymienione jako element składowy, co 
powinny zawierać statuty. Proponuję usunąć ustęp 1. 
Jeśli chodzi o propozycję zmian Statutu  to otrzymaliście  Państwo  propozycję  uchwały. 
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Przechodząc od  statutów jednostek pomocniczych, to Wojewoda zwrócił uwagę na  to, Ŝe 
Rada Miasta Gdańska w pewnym zakresie rozszerzyła w sposób niedopuszczalny 
kompetencje jednostek pomocniczych. Rada dopuściła moŜliwość, aby jednostki 
pomocnicze  mogły opiniować projekt studium i projekty miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego oraz wskazaliśmy jako zadanie rady dzielnicy 
opiniowanie projektów uchwał o przystąpieniu do sporządzenia mpzp. Wojewoda zwrócił 
uwagę, Ŝe ten zakres jest rozbieŜny z zakresami ustawy o zagospodarowaniu 
przestrzennym. Ponadto zwrócono  uwagę, Ŝe statuty jednostek pomocniczych powinny 
zawierać równieŜ zasady i tryb wyborów  do jednostek pomocniczych. W propozycji  
projektu uchwały  zostało to ujęte. Korzystaliśmy z  duŜego wsparcia  Wydziału Kadr i 
Organizacji  i zasady te zostały dostosowane  do obecnego Kodeksu Wyborczego. Jedyną 
wprowadzoną merytoryczną zmianą to taka, która wprowadza  zasadę: jeden   wyborca- 
jeden głos. Dotychczas było tak, Ŝe kaŜdy mieszkańców mógł wybierać maksymalnie tylu  
radnych ilu  liczy dana rada. Zmiana ta wydaje się jak najbardziej zasadna.  
Zwrócono równieŜ uwagę na zapis § 5, który wprowadza  moŜliwość  przekazania zadań 
własnych miasta w drodze uchwały. Wojewoda zwrócił uwagę na to, Ŝe jeŜeli Rada Miasta 
chciałaby jakieś zadania własne przekazać, to  powinno to być wpisane w statucie a nie 
regulowane odrębna uchwałą.  
JeŜeli  Szanowna Komisja przychyli się do tych zmian,  to będziemy musieli równieŜ podjąć 
uchwałę  związaną z przeprowadzeniem konsultacji  z mieszkańcami, bo zmiany  statutów 
jednostek pomocniczych mogą być wprowadzane  po konsultacjach społecznych.  
 

Andrzej Bodakowski– radca prawny 
Wojewoda bardzo dokładnie  zweryfikował  zapisy  statutów jednostek pomocniczych jak 
równieŜ ileś złoŜonych skarg na podjęte uchwały. Z tego  co mi wiadomo, zostały one 
uznane za niezasadne. Wojewoda przyjął, Ŝe dotychczasowe  zapisy były uznawane  jako 
moŜliwe  do przyjęcia, obecnie  daje  do zastanowienia wskazując, Ŝe  Rada powinna  raz 
jeszcze przemyśleć swoją decyzję  i usunąć te zapisy, które mogą rodzić wątpliwości. 
 W § 15 ust. 1 nastąpiła  modyfikacja  ust. 4 – jeśli ten zapis zostanie uwzględniony przez  
Radę, to jest  to ukłon  do jednostek pomocniczych, dający moŜliwość  opiniowania uchwał 
podejmowanych  przez Radę Miasta Gdańska w tych sytuacjach, kiedy nie jest to sprzeczne 
z przepisami prawa.  
 

Kazimierz Cegłowski – Rada Dzielnicy Brętowo 
Chciałbym zwrócić uwagę na rozdział władzy uchwałodawczej  od wykonawczej. 
Wprawdzie w statucie mamy, Ŝe jest organ  wykonawczy  - zarząd i   organ stanowiący  
czym jest Rada, ale członkowie  zarządu biorą udział w sprawach, które ich nie dotyczą. 
Np.  odwołanie członka zarządu, udzielenie absolutorium zarządowi. To w pewien sposób 
koliduje, bo nie ma  rozdziału władzy  wykonawczej od władzy uchwałodawczej.  Dlatego 
proponuję, aby było podobnie jak w Radzie Miasta, tzn. radni, którzy  zostali  wybrani  do 
zarządu rezygnują z mandatu radnego a w ich miejsce wchodzą  kolejni  z listy kandydatów  
do rady.  
Kolejna sprawa  to  -  w poprzednim statucie tego zapisu nie było,   a w obecnym jest – 
uchwały i protokoły gromadzi się w zbiorze prowadzonym przez Biuro Rady. Z chwilą 
upływu kadencji Rady, upływa  równieŜ kadencja przewodniczącego rady, natomiast zarząd  
swoją funkcję pełni jeszcze przez  trzy miesiące, do chwili nowego zarządu. W związku z  
tym, zarząd dba o wyposaŜenie siedzibę rady, ale powinien równieŜ zajmować się 
dokumentacją, która  jest w radzie. Dlatego proponowałbym, Ŝeby był jeden gospodarz i 
wskazane  byłoby, Ŝeby za biuro, za wyposaŜenie  biura gospodarzem, był zarząd, jak 
równieŜ za dokumentację, która jest  w siedzibie  rady.  
Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
Trudno to uregulować na poziomie  Statutu. Na pewno będzie moŜna swoje  opinie wyraŜać 
w konsultacjach  społecznych, aczkolwiek my tak naprawdę dyskutujemy w zakresie pisma, 
jakie otrzymaliśmy od Wojewody. Niemniej dziękujemy za głos.  
Jeśli nie ma więcej głosów  w dyskusji,  proponuję przejść do kolejnego punktu.   
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PUNKT  3 A 
Przyjęcie projektu uchwały w sprawie projektu zmian Statutu miasta Gdańska.  

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
Przesłany  został Państwu  droga elektroniczną projekt  uchwały w sprawie zmiany Statutu 
Miasta Gdańska. Zmiany dokonuje się w  bardzo wąskim zakresie, a mianowicie w § 64 
uchyla się ust. 1  b. Rada  musi przyjąć  projekt uchwały w  sprawie  projektu zmian 
statutu, co musi zostać uzgodnione z Prezesem Rady Ministrów. 
Jeśli nie ma uwag, to kto z Państwa  Radnych jest za przyjęciem projektu  uchwały  w 
sprawie projektu  zmiany Statutu Miasta Gdańska? 

• Za  6 głosy, jednogłośnie.   

Komisja w wyniku powyŜszego głosowania przyjęła  następujący  projekt uchwały, 
który zawarty jest w druku nr  1354. 

Uchwała Nr.. …….   

Rady Miasta Gdańska 

z dnia  ……………               

w sprawie projektu zmiany Statutu Miasta Gdańska. 

               Na podstawie art. 3 ust 1 i 2, i art. 18 ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o 

samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz.U z 2013r. poz. 594, zm. z 2013 r. poz. 645, poz. 1318, zm. z 

2014 r. poz. 379 ) 

uchwala się, co następuje: 

      §1  

Przyjmuje się projekt zmiany uchwały Nr LI/1431/10 Rady Miasta Gdańska z dnia 26 sierpnia 2010 

roku w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Gdańska w brzmieniu stanowiącym załącznik do uchwały. 

      §2  

Projekt zmian Statutu Miasta Gdańska podlega uzgodnieniu z Prezesem Rady Ministrów na wniosek 

Ministra Administracji i Cyfryzacji.  

      §3  

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

         Załącznik 

         do Uchwały Nr       /14  

         Rady Miasta Gdańska 

         z dnia        2014 roku 

Uchwała Nr 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 

w sprawie zmiany Statutu Miasta Gdańska  

                Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 1 w związku z art. 3  ust. 1 i 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz.U z 2013r. poz. 594, zm. z 2013 r. poz. 645, poz.1318, 

zm. z 2014 r. poz. 379 )    

uchwala się, co następuje: 

      §1 

 Zmienia się Uchwałę Nr LI/1431/10 Rady Miasta Gdańska z dnia 26 sierpnia 2010 roku w sprawie 

uchwalenia Statutu Miasta Gdańska w ten sposób, że w Statucie Miasta Gdańska stanowiącym 

załącznik Nr 1 do Uchwały  w § 64  uchyla  się ust. 1. 

      §2  

1. Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego. 

2. Uchwała wchodzi w życie w terminie 14 dni od daty ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Pomorskiego. 
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Andrzej Witkiewicz  -  przewodniczący Zarządu Dzielnicy StrzyŜa 
Dlaczego inne kwestie zgłaszane, między innymi dotyczące  ilości  mieszkańców nie zostały 
zmienione?   
 

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
JeŜeli wiceprzewodniczący Stowarzyszenia chciałby zabrać głos  -  to zaraz przejdziemy  
do dyskusji w  punkcie  4.  
 

PUNKT  3 B 
Przyjęcie 34 projektów uchwał w sprawie projektu zmiany statutów 34-ch 
jednostek pomocniczych. 

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji  omówił   przekazane członkom Komisji    
drogą elektroniczną  34 projekty  uchwał  oraz  konieczność  ich korekty   - poprawki  
czysto techniczne.  
Dalej powiedział: 
Merytorycznie proponuje Komisji przyjęcie  zmian projektu  Statutu Dzielnicy w  zakresie, 
w którym zalecił Wojewoda Pomorski w  swoim piśmie. A mianowicie proponujemy: 
1. Uchylić § 5,  
2. w § 12 uchylić się ust. 4,  
3. w § 15 ust. 1 pkt 4 nadać o brzmienie: 
4. „4) opiniowanie projektów uchwał Rady Miasta Gdańska dotyczących Dzielnicy w 

zakresie w jakim nie jest to sprzeczne z powszechnie obowiązującymi przepisami 
prawa,“ 

5. w § 15 ust. 1 uchylić pkt 11,  
6. w § 15 ust. 1 uchylić pkt 12,  
7. § 30 otrzymuje brzmienie: 
8. „§ 30. W sprawach o których mowa w § 15 ust. 1 pkt 4, 14, 16, 17, 22 Statutu właściwe 

wydziały Urzędu Miejskiego w Gdańsku oraz jednostki organizacyjne Miasta Gdańska 
informują Zarząd o podjęciu przedmiotowych działań.“  

9. po Rozdziale 6 dodać Rozdział 6a dotyczący zasad i trybu przeprowadzenia wyborów do 
Rady  Dzielnicy. 

 Jak powiedziałem wcześniej,  merytorycznie  nic się nie zmienia. Dostosowujemy zapisy  
do kodeksu wyborczego. Są to drobne zmiany. Jedyną merytoryczną propozycją jest 
modyfikacja paragrafu mówiącego o ilości wskazań ilości osób, które  się wybiera.  
Wprowadzamy zasadę: jeden wyborca-jeden głos. Chodzi o to, aby była większa 
transparentność i przejrzystość.  
JeŜeli Rada przyjmie te zmiany, to poddamy projekty statutów pod konsultacje z 
mieszkańcami.  
 

Bogdan Oleszek – przewodniczący Komisji 
Dlaczego Pan Wojewoda – poza  donosami – zwrócił uwagę na te pozostałe   rzeczy, zapisy  
statutów?  
 

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji   
Pan Wojewoda  na skutek działań obywatelskich poddał dogłębnej analizie zapisy statutu. 
Jak to wygląda w  praktyce to Państwo wiecie. Jest kilka tysięcy uchwał miesięcznie i 
Wojewoda nie jest w stanie  wszystkich dogłębnie sprawdzić. JeŜeli jest jakiś donos, to 
weryfikuje się punkt po punkcie i tam, gdzie jest jakaś wątpliwość to się wyjaśnia. Tutaj  
Pan Wojewoda  doszedł  do wniosku, Ŝe Rada Miasta Gdańska zbyt szeroko nadała 
kompetencje jednostkom pomocniczym. Myślę, Ŝe  jednostki pomocnicze teŜ podziękują 
swoim reprezentantom, dzięki którym będą teraz miały mniejsze kompetencje. Myślę, Ŝe 
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jest za co dziękować . Nasza  wina  była taka, Ŝe byt szeroko nadaliśmy kompetencje 
Radom Dzielnic.  
Czy ktoś  chciałby zabrać  głos? 
 

Andrzej Witkiewicz – przewodniczący Zarządu Dzielnicy StrzyŜa 
Chciałem zgłosić taką uwagę - uwaŜam, iŜ zmiana  zasad głosowania na jednego kandydata 
będzie mogła powodować niekorzystne konsekwencje  w postaci kampanii negatywnej i 
tego typu rzeczy.  
Mam pytanie – czy Pan mecenas zna wyrok Naczelnego Sądu Administracyjnego z 30 
stycznia br. Chodzi mi o  sentencję, Ŝe pojęcie ustalenia zasad i trybu wyborów nie mieści 
w sobie upowaŜnienia  do ustalenia zasad  waŜności tych wyborów. 
 

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji   
Szanowni Państwo. Na Komisji nie będziemy odpytywać kogoś, czy odrobił zadanie 
domowe, czy teŜ nie.  
 

Andrzej Witkiewicz – przewodniczący Zarządu Dzielnicy StrzyŜa 
Chciałem tylko powiedzieć, Ŝe nie powinno być ustalane  jakieś frekwencji granicznej od 
której są waŜne  wybory albo niewaŜne.   
 

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji   
Dziękuję za Pana głos  w dyskusji i opinię odnośnie  zasad  wyborczych. Jest to  cenna 
uwaga i wierzę, Ŝe zostanie ona jeszcze zgłoszona parę minut przed zakończeniem 
konsultacji tych projektów  uchwał.  
 

Andrzej Bodakowski – radca prawny 
Myślę, Ŝe jeśli Pan Wojewoda  uzna, Ŝe ten zapis jest nielegalny, to  stwierdzi niewaŜność  
tego zapisu. W konsekwencji będzie to prowadziło  do nieopublikowania tych zmian i 
wtedy  będziemy mieli rzeczywiście sytuację, w której jednostki pomocnicze powstaną 
prawdopodobnie  w granicach  czerwca –sierpnia  2015r.   
 

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji   
Czy ktoś z Państwa  ma jeszcze jakieś pytania, uwagi? Nie widzę. Przechodzimy do 
głosowania. 
 

1. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Aniołki? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

2. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Brętowo 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
3. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 

Statutu Dzielnicy Brzeźno? 
• Za – 7 głosów, jednogłośnie  

 

4. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Chełm? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

5. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Jasień? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

6. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Kokoszki? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
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7. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Krakowiec -Górki Zachodnie? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

8. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Letnica 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

9. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Matarnia? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

10. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Młyniska ? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

11. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Nowy Port ? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

12. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy  Oliwa ? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

13. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Olszynka ? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

14. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Orunia - Św. Wojciech Lipce? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

15. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Osowa? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

16. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Piecki-Migowo? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

17. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Przeróbka? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

18. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Przymorze Małe ? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

19. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Przymorze Wielkie? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

20. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Rudniki? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
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21. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Siedlce? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

22. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Stogi? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

23. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy StrzyŜa? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

24. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Suchanino? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

25. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Śródmieście? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

26. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Ujeścisko-Łostowice? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

27. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy VII Dwór? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

28. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy  Wrzeszcz Górny? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

29. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Wrzeszcz  Dolny? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

30. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Wyspa Sobieszewska? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

31. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Wzgórze Mickiewicza? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

32.  Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Zaspa Młyniec? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

33. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Zaspa Rozstaje? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
 

34. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy śabianka-Wejhera-Jelitkowo-Tysiaclecia? 

• Za – 7 głosów, jednogłośnie  
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PowyŜsze projekty uchwał  zostały zawarte w drukach  od nr 1319  do nr 1352, 
których oryginały  stanowią załączniki do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska  w 
dniu 26 czerwca 2014r.  
 

PUNKT  3 C 
W sprawie przeprowadzenia z mieszkańcami Miasta Gdańska konsultacji w sprawie 
zmian statutów  dzielnic. 
 
Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji   
Otrzymaliście Państwo propozycję  projektu uchwały. Mam prośbę  do Przewodniczącego 
Rady, aby przy ustalaniu porządku  najbliŜszej sesji tak go ustalił, aby Statut Miasta  oraz 
statuty jednostek pomocniczych  umieścić w pierwszej części. W trakcie sesji, Komisja 
odbędzie krótkie posiedzenie w celu przyjęcia autopoprawki  do  uchwały, którą w tej 
chwili omawiamy.   W  załączniku  do przedłoŜonego projektu uchwały ( druk nr 1355) nie 
ma podanych  nr uchwał, którymi  zostały  podjęte  statuty kaŜdej z Dzielnic.  Uzupełnione  
to zostanie dopiero po podjęciu  stosownych  uchwał, w związku z tym  potrzebne  jest  
przyjęcie autopoprawki załącznika do uchwały i przedłoŜenie jej Radzie, co  umoŜliwi 
podjęcie stosownej uchwały o konsultacjach. 
Zgodnie z uchwałą  określającą zasady i tryb, konsultacje trwają  minimum 30  dni i 
poprzedzone są one  14-dniową kampanią informacyjną a jej wyniki przedstawia Prezydent 
na najbliŜszej sesji. śeby wszystko nam się poukładało, to konsultacje powinniśmy 
zakończyć  w tygodniu poprzedzającym sesję sierpniową, która  odbędzie się 28 sierpnia 
br. W związku z  powyŜszym proponuję  przeprowadzić konsultacje  w terminie od 25 lipca  
do 25 sierpnia 2014r.  Prezydent będzie miał  trzy dni na przekazanie Radzie wyników 
konsultacji. 
Jeśli nie ma  pytań  i  uwag  to proponuję przystąpić  do głosowania. 
Kto z Państwa  Radnych jest za przyjęciem uchwały  w sprawie przeprowadzenia z 
mieszkańcami Miasta Gdańska konsultacji w sprawie zmian statutów  dzielnic? 

• Za  7 głosów, jednogłośnie.  
 

Przyjęty powyŜej projekt uchwały  został zawarty w druku nr 1355, którego 
oryginał  stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska  w dniu 26 
czerwca 2014r.  
 

PUNKT  4 
Sprawy bieŜące, wolne  wnioski,  korespondencja.  

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji poinformował o korespondencji, jaka 
wpłynęła  do Komisji. 
Podziękował za udział  w posiedzeniu i dyskusję. 
Przewodniczący Komisji stwierdził  wyczerpanie  porządku i  zamknął posiedzenie Komisji.  
Posiedzenie zakończono  16,30. 
 
                                                                           Przewodniczący  Komisji 
                                                                         Samorządu i Ładu Publicznego 
 
                                                                               Marcin Skwierawski  
Protokół sporządziła: 
Bogusława Pieklik 
 
Biuro Rady Miasta Gdańska  
 


